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ZAPISNIK 
SA 5 SJEDNICE VMO DRAGA 

 
5. sjednica VMO Draga održana je 28.09.2023. s početkom u 16,00 sati u prostorijama 

MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Ivica Mandekić, član VMO 

 Silvija Pavleković, član VMO 

 Ivona Valinčić, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

  

 
Usvajanje zapisnika sa 4 sjednice VMO Draga: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Zahtjevi mještana 
2. Komunalna problematika 

 
 
 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
- Vijeću se obratio mailom mještanin iz naselja Pod Ohrušvom u kojem je upozorio da je 23. 
rujna bila poplava na više mjesta u ulici Pod Ohrušvom. Predsjednik je pročitao dobiven 
zahtjev mještana, te je informirao članove Vijeća da je dobiven mail dostavljen rukovoditelju 
Službe održavanja prometnica u Rijeka Plusu, te je zamoljen da se javi predsjedniku kako bi 
se što hitnije izvršio izvid na terenu. 
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- Vijeću se obratio mailom mještanin iz naselja Tijani, te upoznaje da i nakon reakcije Vijeća 
prema Gradu vezano za rezanje zaraslih grana nisu ništa još poduzeli. Nadalje javlja da je 
potrebno zamijeniti žarulju na stupu kod kanti u ulici Brig. 
Dostavljen je mail s upitom i prijavom dobivenom od mještana prema Odsjeku zajedničke 
komunalne djelatnosti i Energu. 
 
- Vijeću se obratila mještanka iz naselja Tijani u svezi četiri problema o kojima je 
obaviještavala. Predsjednik je pročitao dobiven mail, te informirao članove Vijeća da je 
ponovo obaviještena nadležna osoba u HŽ o odronu stijena iznad pruge u Tijanima te se je 
nadležna osoba iz Hž-a obavezala kontaktirati mještanku i pismeno se očitovati o daljnjem 
postupanju. Navedeno pod ostale tri točke mještanki je već dostavljena povratna informacija 
o poduzetom od strane Vijeća. Predsjednik će ponovo kontaktirati Rijeka Plus te zatražiti 
hitan sastanak jer su još u mjesecu svibnju Rijeka Plusu dostavljene pozicije na kojima je 
potrebno izvršiti radove uklanjanja nepoželjne vegetacije u Dragi pa tako i uz spomenuti 
nogostup u Tijanima. Nadalje primjedba da cesta od Sv. Kuzma do Obalne radio stanice nije 
popravljena ne stoji iz razloga što je u mjesecu lipnju srpnju Rijeka Plus izvršio radovima na 
sanaciji ceste od mjesnog groblja Sv. Kuzam do bivše obalne radiostanice prema sredstvima 
koje su Vijeće MO Draga i Sv. Kuzam izdvojili od preostalih kom. sredstva za 2022. godinu.  
Za moguće daljnje izvođenje većih radova na sanacija kolnika Vijeće Mjesnog odbora Draga 
nije u mogućnosti uvrstiti jer iznos sredstva koja su osigurana za realizaciju komunalnih 
prioriteta na području MO Draga nisu dostatna za realizaciju navedenog zahvata. 
 
Energu je dostavljeno je prema prijavi mještana da u ulici Brig kod kbr.24 na tri postojeća 
stupa javne rasvjete ne gore lampe, te je potrebno ispraviti okrenutu lampu u ulici Brig 81. 
Komunalnom redarstvu dostavljeno je prema prijavi mještana da je u naselju Tijani kod 
kbr.68 i 69 uočen neregistrirani auto (ford). 
Hž- u i Komunalnom redarstvu dostavljeno je prema prijavi mještana da se uz cestu i prugu u 
naselju Brig nalazi grana koju je potrebno ukloniti. 
Zaključak:  
Vijeće MO Draga primilo na znanje. 
 
AD 2 
Sukladno zatraženom od strane Vijeća MO dobivene su sljedeće povratne informacije: 
- U svezi zatraženog Upravni odjel zajedničke komunalne djelatnosti, Pododsjek za 
promet očitovao se da prostor neposredno ispred Hrvatskog doma Draga te nastavno uz 
spomen park je javno prometna površina – nerazvrstana cesta pod upravljanjem i 
održavanjem ovog Odjela. Sukladno zakonskim odredbama na predmetnoj lokaciji, 
odnosno na kolnoj površini nerazvrstane ceste nije moguće obilježiti parkirna mjesta te 
omogućiti neometano dvosmjerno prometovanje vozila i osigurati sigurnost sudionika 
prometa. 
Postojeći vozači koji koriste kolnik za parkiranje moraju biti svjesni da se radi o 
nepropisnom zaustavljanju i parkiranju vozila čime čine prekršaj propisan Zakonom o 
sigurnosti prometa na cestama.Također niti u obližnjoj lokaciji Hrvatskog doma nije moguće 
obilježiti parkirna mjesta u dimenzijama definiranim Pravilnikom o prometnim znakovima, 
signalizaciji i opremi na cestama radi neadekvatnih prometno tehničkih elemenata samih 
prometnica (nedostatan poprečni profil za dvosmjerno prometovanje, prolaz pješaka i 
obilježavanje parkirnih mjesta). 
- Komunalno redarstvo očitovalo se da je komunalni redar sukladno svojim ovlastima 
obavljao nadzore na predmetnim lokacijama vezano za nepropisno odlaganje otpada i 
nepropisno vođenje pasa u navedeni Park, poduzeo mjere i radnje temeljem svojih 
nadležnosti. Za nepropisno odložen otpad u jednom dijelu pored spremnika dati će se nalog 
za uklanjanjem. 
Vezano za postavljanjem novih kamera, te zamjenu postojeće sa kamerom koja ima bolje 
performanse i specifikacije, molimo da isto dogovorite sa nadležnim Odsjekom zajedničke 
komunalne djelatnosti. 
U svakom slučaju komunalni redari će i nadalje kontrolirati stanje komunalnog reda na 
području Vašeg mjesnog odbora. 
- Odsjek za zajedničku komunalnu djelatnost dostavio je mail koji je upućen prema KD 
Čistoći da s obzirom na vrlo slabu realizaciju izdanih naloga na području MO Draga, a koje 
je prijavilo Vijeće MO, traži se da se isti izvrše u najkraćem mogućem roku. 
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Zaključak:  
Vijeće MO Draga primilo na znanje. 
 
Predsjednik Vijeća daje sljedeće informacije: 
Odsjeku zajedničke komunalne djelatnosti dostavljeno je sljedeće: 
- potreba da se orežu grmovi u koritima koji se nalaze uz Hrvatski dom Draga,  
- da je uočeno da kraj nogostupa koji vodi od Brig 85 do Tijani postoji drvo na kojem je 
jedna suha grada koja predstavlja opasnost da se obruši na glavnu cestu. Isto je 
prosljeđeno komunalnom redarstvu. 
- da postoji potreba da se orežu grane na postojećem stablu koje se nalazi u ulici Brig 
preko puta sportskog igrališta u Dragi. 
Dobiven je odgovor d sukladno traženju kao i uvidu u stanje na terenu KD Čistoća dobila je 
nalog da oreže stabla na način da ne smetaju prometu, nadzemnim kablima i okolnim 
građevinama. 
- da je na proširenju prije mjesnog groblja u ulici Brig uočen je odložen krupni otpad uz 
kontejnere 
Nadležnoj osobi u HŽ-u za područje Drage dostavljen je mail u kojem je predsjednik 
podsjetio da je obećano da će se tokom devetog mjeseca realizirati ne završeno košenje 
pokosa (kod volte) s unutarnje i vanjske strane pruge na početku naselja Gušć, te pokos na 
kraju naelja Tijani prema Sv. Kuzmu. 
Dobivena je povratna informacija da je zatraženo od izvođača dogovor oko izvođenja 
navedenih radova. 
Zaključak:  
Vijeće MO Draga primilo na znanje. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 


